

**Permission to Duplicate Form 複製許可表**

Copyright Owner/Agent 版權所有者或代理人

**FamilySearch use only  
僅供 FamilySearch 使用****FamilySearch****TN:**

Address and Phone Number 地址及電話號碼

**FamilySearch International (FamilySearch)** is an incorporated, non-profit educational institution dedicated to providing access to recorded genealogical data for use by family historians, genealogists, and others who have interest in such information. In order for FamilySearch to increase the volume of genealogical information, FamilySearch is made available to the public at no cost. FamilySearch requests permission to use all past and future volumes and versions of the following Materials:

FamilySearch International (FamilySearch) 是一家致力於向家族歷史學家、家譜學者、以及其他對該等資訊感興趣的人提供家譜資料紀錄供其使用的已成立的非營利性教育機構。FamilySearch 為了增加家譜資料數量，其免費向公眾提供服務。FamilySearch 請求獲得許可以使用以下材料所有過去和未來的卷冊和版本：

**Title** (Additional titles may be listed on the appendix which must be attached or printed on reverse side of this form.)

**標題** (附加的標題可列於附錄之中，該附錄必須附在或印在本表的反面。)

**PERMISSION REQUESTED 被請求的許可**

You are asked to grant FamilySearch permission to use and sub-license (i.e., allow others to use) your Materials for an unlimited period of time, including, but not limited to, permission to (a) reproduce digital copies of your Materials; (b) prepare derivative works based upon your Materials, including permission to reformat, extract data, index, create research aids, edit, incorporate, and/or translate your materials; (c) distribute copies of your Materials to the public, including permission to circulate or lend copies of your Materials; and (d) perform or display your Materials publicly including by means of broadcast or digital transmission on an unlimited number of computers and computer workstations.

您被請求許可 FamilySearch 無限期使用和分許可 (即允許他人使用) 您的材料，包括但不限於許可 (a) 對您的材料複製數字副本; (b) 在您的材料的基礎上準備衍生作品，包括重定格式，提取數據，編制索引，製作研究輔助材料，編輯，合併和/或翻譯您的材料; (c) 向公眾分發您的材料的副本，包括許可傳播或出借材料副本; 以及 (d) 在不限數量的電腦和電腦工作站上公開演示或展示您的資料，包括通過廣播或數字傳輸的方式。

**YOUR RIGHTS 您的權利**

Please note that the permission you grant FamilySearch does not in any way limit or change the rights you own in your Materials. You may, therefore, continue to use your Materials in any way you choose.

請注意，您授予 FamilySearch 的許可並不以任何方式限制或更改您對您的材料所擁有的權利。因此，您可以繼續以您選擇的任何方式使用您的材料。

**YOUR AGREEMENT 您的同意**

By signing, you agree to grant FamilySearch permission to use your Materials as described in this document. You understand that your permission does not obligate FamilySearch to use your Materials. You also represent that you have the authority to allow this use of your Materials and that this use does not conflict with any other agreement or understanding or infringe on the rights of any third parties, in particular, that living persons included in your Materials have consented to this use.

通過簽名，您同意授予 FamilySearch 許可以按照本文檔中的描述使用您的材料。您理解，您的許可不會使 FamilySearch 負有使用您的材料的義務。您還表示您有權許可對您的資料進行該等使用，並且該等使用不會與任何其他協議或協定相抵觸或侵犯任何第三方的權利，尤其是您資料中包含的在世人士已同意該等使用。

**GOVERNING LAW 适用法律**

This Agreement will be construed and interpreted exclusively according to the laws of the State of Utah, U.S.A..

本协议将完全依照美国犹他州法律进行解释。

Name (signature) 簽名

Date 日期

Name (printed) 姓名

E-Mail 電郵地址

You are the copyright owner 您是版權擁有者

**OR 或者** You are an authorized representative of the copyright owner (name) 您是版權擁有者 (姓名) 的授權代表

Your title or relationship to the copyright owner 您的頭銜或您與版權擁有者的關係

*Please return this form to:* FamilySearch, 50 E. North Temple St. Rm 545, Salt Lake City, UT 84150-0005, U.S.A.

Telephone: 1-866-406-1830, Fax: 1-801-240-4026, E-mail: [LibraryRights@familysearch.org](mailto:LibraryRights@familysearch.org)

請將這表格寄回至: FamilySearch, 50 E. North Temple St. Rm 545, Salt Lake City, 郵政編號: 84150-0005, 電話: 1-866-406-1830, 傳真: 1-801-240-4026, 電郵: [LibraryRights@FamilySearch.org](mailto:LibraryRights@FamilySearch.org)

**Permission to Duplicate Form 複製許可表 --- Appendix 附錄**

	Titles 標題	TN (FamilySearch use only) (僅供 FamilySearch 使用)
1		
2		
3		
4		
5		
6		
7		
8		
9		
10		
11		
12		
13		
14		
15		